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Interpelace 

 

Vážená paní starostko, 

Na 6. zasedání  ZMČ Praha 5 konaném dne 17.9.2019 byla zvolena nová Rada městské části Praha 5.  

Mezi jednotlivými kompetencemi  nově  zvolených radních tentokrát chybí  problematika dopravy.  

Všechny politické strany, které kandidovaly v komunálních  volbách v roce 2018, se k dopravě na  

území Prahy 5  ve svých programech významně vyjadřovaly.  Je to pochopitelné, protože se jedná o 

téma pro náš obvod  zásadně  důležité.   Proto mě velmi překvapuje,  že v nové RMČ  tato gesce 

zastoupena není.  Přitom nás denní realita přesvědčuje, že společně s  údržbou  a rozvojem veřejného 

prostranství je doprava  mezi občany vnímána jako  velmi aktuální téma.  

Žádám tedy o zdůvodnění skutečnosti, že  Praha 5 nemá v současné době  v RMČ  osobu odpovědnou 

za oblast dopravy.  Dále prosím uveďte,  na jakého  radního se mají občané a zastupitelé 

v záležitostech dopravy obracet.  Zajistěte také, aby  jméno  tohoto člena samosprávy bylo  

dostatečně  jasně uveřejněno na  webových stránkách Prahy 5. 

 

S pozdravem, 

Ing. Josef Cuhra 

Předseda klubu KDU a nezávislých 

 

 

  

     


